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2023 is vooral een jaar met veranderend weer geweest. In de zomerperiode is het lang 
droog en warm geweest, terwijl het najaar ongekend nat was. Voor de tuinder heeft dat 
zeker voor uitdagingen gezorgd. 
 
Na de bestuurswisseling in 2022 en de versterking in het najaar van 2022 heeft het bestuur 
in 2023 goed gefunctioneerd. Er is vrijwel maandelijks vergaderd en de ALV is in goede 
banen geleid, zij het dat deze wel laat plaatsvond. Dit heeft vooral te maken met het feit dat 
de afhandeling van de financien door verschillende omstandigheden niet makkelijk is 
geweest. Tijdens de ALV is er hulp aangeboden om de financien beter te controleren en 
reguleren.  
 
De website is per 1 januari 2023 in de lucht, met name dankzij de inspanningen van Dick 
Overduin, hulde daarvoor! Daar zijn de regelmenten te vinden en er staan mooie 
fotoreportages op. Ook is er in het besloten deel van de website een ledenforum dat alleen 
voor leden toegankelijk is. Ook zijn daar andere essentiele info en stukken te vinden zoals 
nieuwsbrieven, mededelingen van het bestuur, schoonmaakroosters etc. 
 
De huren van de grond zijn dit jaar met maar liefst 14% omhoog gegaan in verband met 
stijgende kosten. Helaas kon niuet worden voorkomen dat dit doorberekend is in de 
contributie. Dit hebben we kunnen beperken door een tegemoetkoming van de gemeente 
die was aangevraagd en toegekend. 
 
Na een proces van jaren is het eindelijk gelukt om de bomen bij tuin 21 te snoeien. Even was 
er nog een kink in de kabel vanwege het broedseizoen maar eind juni was het dan toch 
zover! Karel De Bloois heeft zich ontfermd over het verwerken van het vele hout dat daarbij 
vrijkwam. 
 
Een zeer trieste gebeurtenis is het overlijden van ons dierbare lid Aad Brizee datum. We 
missen hem enorm en dat zal nog wel even zo blijven. Zijn tuin is overgenomen door zijn 
vrouw Connie Brizee die de tuin samen met haar nichtje Jeannette Zwarthoed en haar man 
beheert.  
 
In de zomer (17 en 18 juni) hebben we een open tuinen-weekend gehad in het kader van de 
landelijke actie “gluren bij de buren”. Omdat dit de eerste keer was dat dit georganiseerd is 
was de opkomst niet overweldigend. We verwachten in 2024 deze actie te herhalen met 
wellicht een grotere opkomst tot gevolg. 
 



De bouwcommissie is weer actief die zich ten doel heeft gesteld om ideeen te ontwikkelen 
voor een nieuwe kantine. Er is regelmatig vergaderd en op 19 december is er een open 
vergadering geweest waar alle leden mochten meedenken. Daar is vooral geconstateerd dat 
het vooralsnog onrealistisch is om een kantine van dezelfde afmetingen als de huidige 
kantine te bouwen. Het zal hoogstwaarschijnlijk een kleiner gebouw worden. Er wordt 
gezocht naar een oplossing die ook mogelijkheden blijft houden voor grotere bijeenkomsten. 
Ondertussen blijft de vereniging zoeken naar een fondsenwerver.  
 
Onze vereniging is opgeschrikt door een insluiper die op verschillende tuinen dingen heeft 
gestolen en ook vernielingen heeft aangericht, tot aan brandstichting op tuin 17 toe! Na de 
eerste schrik lijkt het er op dat hij wel het veld geruimd heeft en de schade is vergoed door 
de verzekering. Ook heeft de vereniging een fonds waaruit het eigen risico van 75 euro kon 
worden uitgekeerd.  
 
Er lijkt weer een gewoonte te zijn ontstaan om af en toe bij elkaar te komen voor een hapje 
en een drankje. Op zaterdagmiddag is een paar keer een bijeenkomst geweest waarbij leden 
hapjes meenamen en het bestuur voor de drankjes zorgde. Laten we hopen dat deze goede 
traditie in 2024 wordt voortgezet! 
 
Dit jaar zijn Gerard en Wil van de Nouweland na 47 gestopt met tuinieren. Daarmee zijn Joop 
en Marielle Karsten de enige leden die het begin van onze Vereniging hebben meegemaakt.  
 
Veel leden hebben zich dit jaar beschikbaar gesteld om mee te doen in de diverse 
commissies van de Vereniging. De commissies die dit jaar actief waren op een rij: 
 
-Overdrachts-commissie: Leo Koster en Bep Beerbaum.  
-Technische zaken: John Peeters.  
-Algemeen werk: Dick Overduin.  
-Kantine-commissie: Bep Beerbaum, Wil Smallenbroek, Barbare Oskam, Alim Rahimi. 
-Tuincontrole: Dick Randshuizen, Marianne Vos, Sandy Peeters. 
-Tuinhandhaving: Astrid Glas, Corry Slingerland.  
-Taxatie-commissie: (Aad Brizee), Joop Karsten, aspirant Dick Randshuizen. 
-Kascontrole Commissie: Leo Koster en Tom Koppen, met als reserve Ton van Dooren.  
-Commissie Waterkwaliteit: Monique Goemans en Dick Randshuizen. 
-Website: Dick Overduin. 
-Bouwcommissie: Astrid Glas, Leo Koster, Joop Karsten, Tom van Koppen en Maurits de 
Lange. 
 
Het beheer van de grote apparaten is in 2023 voortgezet door de leden die daarvoor zijn 
aangewezen, onder leiding van Dick Overduin. Er is een nieuwe bosmaaier aangeschaft en 
ook is de nieuwe aanhanger opgehaald in Goes, met dank aan Peter Beerbaum. 
  
-Grasmaaier: Frans Beeloo, Peter Beerbaum en John Peeters.  
-Hakselaar: alleen bij algemeen werk, onder begeleiding.  
-Blauwe benzine hakselaar en benzine/aspen: Karel Slingeland-de Bloois.  
-Bosmaaier: Dick Overduin.  
-Frees: John Peeters en Dick Overduin.  



Ook hier hulde voor het gedane werk! 
 
De kleine tuinen van tuin 3 zijn in 2022 goed bezet geweest. Dit initiatief wordt ook in 2024  
geprolongeerd. Michiel van Breda is van tuin 3c doorgeschoven naar een grote tuin (tuin 48). 
Er zijn in 2023 maar liefst 14 tuinen van gebruiker gewisseld, een record! Met de 10 tuinen 
van 2022 kunnen we constateren dat bijna de helft van de vereniging nu minder dan 2 jaar 
lid is.  
 
Tuinen met een nieuwe eigenaar op een rij:  
-Tuin 2: Sylvia Beuman 
-Tuin 3a: Reita Imamkhan. 
-Tuin 3b: Veronica Pock. 
-Tuin 3c: Michiel van Breda, later doorgeschoven naar tuin 48. 
-Tuin 3d: Mario Lomartire. 
-Tuin 5: Vasyl Kotsiuba. 
-Tuin 11: Mieke van Beek. 
-Tuin 14: Peter Mook. 
-Tuin 15: Katell de Flao 
-Tuin 18: Ajay Ramadhin. 
-Tuin 21: Burcu romano. 
-Tuin 38: David Smit. 
-Tuin 40: Marja Hollander. 
-Tuin 48: Michiel van Breda. 
 
De wachtlijst voor nieuwe tuinders is stopgezet bij 15 inschrijvingen om te voorkomen dat 
valse hoop wordt gegeven (wachttijden niet te lang). 
 
Uw secretaris, Maurits de Lange. 
 


